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B VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 
Vastgesteld 2 december 2011  

Bij brief van 15 september 2011 heeft de minister van Binnenlandse Zaken 
en Koninkrijksrelaties de Eerste Kamer de stand van zaken en de termijn-
prognose ten aanzien van een aantal toezeggingen doen toekomen.1 De 
vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en de Hoge Colleges van 
Staat/Algemene Zaken en Huis der Koningin2 heeft op 7 oktober 2011 de 
minister nog een brief gestuurd met enige vragen en opmerkingen ten 
aanzien van het in de brief gestelde betreffende de toezeggingen T00863 
en T01133. 

De minister heeft bij brieven van 9 en 30 november 2011 gereageerd. 

De commissie brengt bijgaand verslag uit van het gevoerde schriftelijk 
overleg. 

De griffier van de vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en de Hoge 
Colleges van Staat/Algemene Zaken en Huis der Koningin,
Fred Bergman 
 

 

1  Kamerstukken I 2010/11, 32 500 VII, G. 
2  Samenstelling: Holdijk (SGP), Dupuis (VVD), 
Kox (SP), Sylvester (PvdA) (vice-voorzitter), 
Engels (D66) (voorzitter), Thissen (GL), Nagel 
(50PLUS), Ruers (SP), Van Bijsterveld (CDA), 
Duthler (VVD), Huijbregts-Schiedon (VVD), Van 
Kappen (VVD), Koffeman (PvdD), Kuiper (CU), 
Meurs (PvdA), Vliegenthart (SP), De Vries-
Leggedoor (CDA), Lokin-Sassen (CDA), Th. de 
Graaf (D66), De Boer (GL), De Lange (OSF), 
Barth (PvdA), Ter Horst (PvdA), Koole (PvdA), 
Van Dijk (PVV), Klever (PVV), Sörensen (PVV) 
en Schouwenaar (VVD).
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BRIEF AAN DE MINISTER VAN BINNENLANDSE ZAKEN EN 
KONINKRIJKSRELATIES  

Den Haag, 7 oktober 2011 

Bij brief van 15 september 2011 hebt u de Eerste Kamer de stand van 
zaken en de termijnprognose ten aanzien van een aantal toezeggingen 
doen toekomen.1 De vaste commissie voor Binnenlandse Zaken en de 
Hoge Colleges van Staat/Algemene Zaken en Huis der Koningin heeft nog 
enige vragen en opmerkingen ten aanzien van het in uw brief gestelde 
betreffende de toezeggingen T00863 en T01133. 

Toezegging T00863, zoals geregistreerd op de website van de Eerste 
Kamer, heeft betrekking op overleg met de Woonbond over nieuwe 
werkmethoden voor de vormgeving van participatie en zeggenschap van 
huurders en bewoners, en tevens op pilots van huurdersorganisaties. Bij 
brief van 21 januari 2011 hebt u de Eerste Kamer over de uitvoering van 
deze toezegging geïnformeerd.2 De voormalige commissie voor 
VROM/WWI heeft daarop geconstateerd dat er daadwerkelijk inspan-
ningen verricht zijn om de betrokkenheid van een grotere groep huurders 
te vergroten. De commissie wilde tevens weten of de in uw brief 
neergelegde inspanningen meetbare resultaten hebben opgeleverd. U 
hebt daarop geantwoord dat momenteel nog geen meetbare resultaten 
beschikbaar zijn, maar dat als later in 2011 of in 2012 meetbare resultaten 
bekend worden van de inspanningen van de Woonbond ter bevordering 
van een bredere en meer diverse huurdersparticipatie, de Eerste Kamer 
daarover geïnformeerd zal worden.3 De commissie heeft vervolgens op 
12 april 2011 besloten de toezegging als deels voldaan te beschouwen en 
nadere berichtgeving van uw kant af te wachten.4 In het licht van het 
voorgaande verneemt de commissie graag van u of u reeds kunt zeggen 
wanneer nadere berichtgeving over de meetbare resultaten verwacht kan 
worden. 

Toezegging T01133, zoals geregistreerd op de website van de Eerste 
Kamer, heeft betrekking op overleg met gemeenten, rechtstreeks en via de 
Vereniging van Nederlandse Gemeenten (VNG), om aandacht te vragen 
voor de problematiek van het parkeren door houders van een gehandicap-
tenparkeerkaart (GPK). Uit eerdere correspondentie maakt de commissie 
op dat u uitsluitend kiest voor overleg via de VNG: het ministerie 
communiceert met de VNG en de VNG stuurt brieven e.d. door naar de 
aangesloten gemeenten. Om deze reden acht u rechtstreeks overleg met 
de betreffende gemeenten niet meer nodig.5 

In reactie op het voorgaande wil de commissie u laten weten dat zij 
rechtstreeks overleg wel degelijk van belang en nodig acht, aangezien 
diverse gemeenten nog geen vrijstelling van parkeerbelasting voor 
houders van een gehandicaptenparkeerkaart hebben gerealiseerd. De 
commissie wil u daarom vragen of u bereid bent, telkens wanneer u in het 
kader van uw functie een dergelijke gemeente bezoekt, de parkeerproble-
matiek van GPK-houders aan de orde te stellen. 

De commissie verneemt uw reactie op deze brief graag binnen vier 
weken na dagtekening van deze brief. 

De voorzitter van de commissie,
J. W. M. Engels 
 

 

1  Kamerstukken I 2010/11, 32 500 VII, G. 
2  Kamerstukken I 2010/11, 30 856, E. 
3  Kamerstukken I 2010/11, 30 856, F. 
4  Korte aantekeningen commissie VROM/WWI 
12 april 2011. 
5  Kamerstukken I 2010/11, 32 500 VII, F.
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BRIEF VAN DE MINISTER VAN BINNENLANDSE ZAKEN EN 
KONINKRIJKSRELATIES  

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 9 november 2011 

In uw brief van 7 oktober 2011 heeft u geïnformeerd of ik reeds kan 
aangeven wanneer nadere berichtgeving over eventuele informatie over 
meetbare resultaten van de inspanningen van de Woonbond om de 
betrokkenheid van een grotere groep huurders te vergroten, verwacht kan 
worden. Daarbij verwijst u naar mijn brief van 4 april 2011 (kenmerk 
ABC2011041967), waarin ik heb aangegeven dat als later dit jaar of 
komend jaar meetbare resultaten bekend worden van de inspanningen 
van de Woonbond ter bevordering van een bredere en meer diverse 
huurdersparticipatie, uw Kamer daarover geïnformeerd zal worden. 

De Woonbond voert momenteel een onderzoek uit naar de resultaten van 
zijn inspanningen ter bevordering van een bredere en meer diverse 
huurders-participatie. Het onderzoek wordt naar verwachting begin 2012 
afgerond. 
Ik verwacht derhalve uw Kamer in het voorjaar van 2012 te kunnen 
informeren over de uitkomsten van dit onderzoek. 

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,
J. P. H. Donner 
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BRIEF VAN DE MINISTER VAN BINNENLANDSE ZAKEN EN 
KONINKRIJKSRELATIES  

Aan de Voorzitter van de Eerste Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 30 november 2011 

Middels uw brief van 7 oktober 2011 ontving ik het verzoek van de 
voorzitter van de vaste Commissie voor Binnenlandse Zaken en de Hoge 
Colleges van Staat / Algemene Zaken en Huis der Koningin. In deze brief 
wordt mij onder andere verzocht om een reactie de openstaande 
toezegging met het nummer T01133. 
De toezegging ziet op het vragen om aandacht voor de problematiek van 
het parkeren door houders van een gehandicaptenparkeerkaart. 

De door u aangehaalde toezegging is gedaan tijdens het debat over het 
initiatiefwetsvoorstel «vrijstelling parkeerbelasting voor houders van een 
gehandicaptenparkeerkaart».1 Tijdens dit debat heeft de toenmalige 
staatssecretaris van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties toegezegd 
om in overleg te treden met gemeenten. Eerder heb ik u aangegeven dat 
mijn ministerie de Vereniging van Nederlandse Gemeenten per brief heeft 
gevraagd om aandacht voor dit onderwerp bij haar leden.2 Uit uw verzoek 
maak ik op dat u afdoening op deze wijze niet voldoende acht. Ik zal nu 
elke gemeente een brief sturen waarin ik vraag om aandacht voor het 
onderwerp en verzoek om de bestaande obstakels voor de gehandicapte 
medemens weg te nemen. Gegeven de agenda van een minister is het 
aanschrijven van 419 gemeenten doeltreffender dan deze persoonlijk 
bezoeken. 

De minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties,
J. P. H. Donner

 

1  Kamerstukken 2009/10 30 879 
Initiatiefvoorstel-Van Dijken Vrijstelling van 
parkeerbelastingen voor houders van een 
gehandicaptenparkeerkaart. 
2  Kamerstukken I 2010/11, 30 879, G.
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